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Subject: Register for SSC’s GC-wide Innovation Fair – Digital Together!
Dear [Recipient/Network Name],
You are invited to explore current and future government digital technologies at Shared Services Canada’s (SSC) government-wide Innovation Fair. This event is open to all Government of Canada (GC) employees. It will be held on Wednesday, October 23, 2024, at the John G. Diefenbaker Building, located at 111 Sussex Drive in Ottawa, from 8:30 am to 4 pm.
Under the theme, Digital Together, SSC’s Innovation Fair will showcase innovative technologies, services and digital projects. The Fair will feature over 30 kiosks focused on hosting, connectivity, cyber security and digital services. Attendees will have the opportunity to gain hands-on experience with various technologies, from AI to robotics, which will make IT concepts more tangible.
The Fair will also feature an Innovation Lounge, which serves as a designated space for discussions on digital topics and networking opportunities with your GC colleagues. 
Registration
Book your spot by registering today! Visit SSC’s Innovation Fair web page for details. 
If you are a manager or supervisor looking for a great team activity, consider enhancing your team’s digital knowledge by attending SSC’s Innovation Fair. Engage with the latest GC digital technologies and services that can inspire innovation within your organization.
Share
Visit SSC’s Innovation Fair web page for a graphics toolkit that can assist you in promoting the event within your organization and networks.  
Let’s embark on a digital journey together! Join your colleagues in an interactive exploration of SSC’s current and emerging technologies that are helping to better serve Canadians.
For inquiries or further information, please email innovationfair.saloninnovation@ssc-spc.gc.ca. 
Best regards,
[Your name]
[Your position]
[Your contact information]


Objet : Participez au Salon de l’innovation de SPC pour le gouvernement – Le numérique ensemble! 
(Cher [destinataire]/Chère [destinataire]/Cher [réseau]), 
Le 23 octobre prochain, venez explorer les technologies numériques actuelles et futures du gouvernement au Salon de l’innovation de Services partagés Canada (SPC)! L’événement est ouvert à tous les employés du gouvernement du Canada (GC). Il se tiendra de 8 h 30 à 16 h à l’édifice John G. Diefenbaker situé au 111, promenade Sussex, à Ottawa.
Ayant pour thème « Le numérique ensemble », le Salon de l’innovation de SPC présentera des technologies, des services et des projets numériques innovants. Le salon comprendra plus de 30 kiosques mettant l’accent sur les services numériques, d’hébergement, de connectivité et de cybersécurité. Sur place, vous pourrez interagir avec diverses technologies allant de l’IA à la robotique, une bonne occasion de rendre certains concepts de TI plus concrets. 
Le salon comprendra aussi l’Espace de l’innovation, un endroit aménagé où vous pourrez poursuivre vos discussions liées au numérique et faire du réseautage avec vos collègues du GC. 
Inscription
Inscrivez-vous dès aujourd’hui pour réserver votre place! Visitez la page Web Salon de l’innovation de SPC pour en savoir plus. 
Si vous êtes gestionnaire ou assumez des tâches de supervision et êtes à la recherche d’une activité d’équipe intéressante, pensez à améliorer les connaissances numériques de votre équipe en visitant le Salon de l’innovation de SPC! Explorez ensemble les technologies et services numériques les plus récents du GC qui pourront stimuler l’innovation au sein de votre propre organisation.
Promotion de l’événement
Utilisez la trousse d’outils de communication, qui se trouve sur la page Web du Salon de l’innovation de SPC, pour promouvoir l’événement dans votre organisation et vos réseaux. 
Partons ensemble à la conquête du numérique! Joignez-vous à vos collègues du GC pour découvrir les technologies actuelles et à venir de SPC, qui nous aident à mieux servir la population canadienne.
Pour toute question ou pour plus d’informations, veuillez écrire à : innovationfair.saloninnovation@ssc-spc.gc.ca.
Cordialement,
[Votre nom]
[Votre titre d’emploi]
[Vos coordonnées]
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